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Büyükliman Gazeteciler Cemiyeti'nin düzenlediği 10 Ocak Gazeteciler
Günü ve Muhammet Taş Yerel Gazeteciler Ödül Töreni Tonya'da yapıldı.
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Ahmet KAMBUROĞLU

“UÇTULAR”
Havalar soğudu, işler düştü…
Esnaf çıkacak olan destekleri bekler 

oldu…
Aralık ayından beri esnaf iş yapamıyor. 

Her şey artışmış durumda. Elektrik 

faturaları gelmeye başladı ve vatandaş bu 

durumdan şikayetçi…
Geçen aylarda evlere 300-350 TL elektrik 

faturası gelirken bu ay 650-750 TL fatura 

gelmeye başladı. Bu artışı yapılan fatura 

tam değil.
Bir sonraki ay, yani Şubat ayında yazılacak 

faturaları düşünemiyoruz…
İş yok, elektrik faturaları neredeyse 1,5 kat 

oldu…
Esnaf ve evlerde oturanlar ne yapacak…
Mecburi giderler vardır evlerde, elektrik, 

telefon, internet, su vs…
Yeni yazılan su faturalarında bir değişiklik 

çarptı gözümüze…
TİSKİ, İlçe Belediye, Büyükşehir Belediyesi 

ve Katı Atık Toplama-bertaraf Bedeli olarak 

4 kalem yat eklenmiş oldu…
Her faturada atık su bedeli varken diğer 

kazançların eklenmesi çok düşündürücü…
Bir işyerine gelen su faturası düşünelim, 6 

m3 su harcanmış. Su tutarı 51,84 TL, Katı 

atık su gideri 3,60 TL, toplam 55,44 TL 

bunların KDV'sini de eklediğinde 65,41 TL, 

diğer eklentilerle beraber toplam su tutarı 

95,50 TL oluyor…
Bir işyeri faturasından toplam da 30 TL 

civarında fark alınıyor…
Bu nasıl faturadır…
Biz kendi insanımızı sömürüyoruz…
Bir de bunun yanında elektrik faturasını 

düşünün…
Üst üste kat kat koyuyoruz…
Gerçekten soruyorum bu insanlar ne 

yapsın?
Nasıl bir çözüm yolu izlesinler…
Elektrik kullanmasınlar mı?
Mum ışığında mı otursunlar?
Su kullanmasınlar mı?
Bu insanlar, ne yapsın?
**********************
Sokak hayvanları bildiğiniz gibi…
Hava soğuk, beslenemiyorlar ve 

saldırmaya başladılar…
Beslenemedi mi ne yapacak, öteye beri 

saldıracak…
Gruplaşmaları devam ediyor.
Bölgeleri belli ve bölge temsilcileri, 

yabancıları bölgelerine sokmuyor…
Sokak hayvanlarında bile artık bölge 

temsilcilikleri mevcut…
Bir de konuşmuş olsaydılar bölge 

temsilcilikleri verilecektir diyeceklerdi…
Neden bizler sokak hayvanlarına eziyet 

ediyoruz ki…
Basit bir yöntemle beraber eziyet olan 

şeyler, güzellikle sonuçlanabilir…
Ama tabi yapmak istiyorsak…
Çocuklar okullarına gidemiyor…
Kadınlar sokakta yürüyemiyor…
Araçlar yoldan geçemiyor…
Çözüm odaklı olup, çözüm üretmeliyiz…
**********************
Kar yağışı en çok öğrencileri sevindiriyor…
Kar yağışı ile okullar tatil oluyor ve 

çocuklar karda gönüllerince eğlenmiş 

oluyorlar…
Her kar yağışı ile beraber bizim 

yapacağımız tatil haberleri bekleniyor…
Tatil haberi çıktığında çocuklar yarın ki 

planlarını yapmaya başlıyorlar…
Pandemi dönemindeki kar yağışı, 

çocukların psikolojilerini de düzeltir duruma 

geldi…

T
onya Belediye Başkanı 
Osman Beşel'in ev 
sahipliğini yaptığı ve 

beşincisi düzenlenen gece 
Arslan Alabalık Tesislerinde 
yoğun bir katılımla 
gerçekleştirildi. Tonya'da 
düzenlenen törene AK Parti 
Trabzon Milletvekili Salih 
Cora, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Atilla 
Ataman, Tonya Kaymakamı 
Muhammet İkis, Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Beşikdüzü 
Kaymakamı Ferhat Vardar, 
Şalpazarı Kaymakamı 
Zekariya Murat Şahan, 
Tonya Belediye Başkanı 
Osman Beşel, Şalpazarı 
Belediye Başkanı Rek 
Kurukız, Çarşıbaşı 
Belediye Başkanı Mümin 
Nuhoğlu, Beşikdüzü 
Belediye Başkanı Ramis 
Uzun, Vakfıkebir Bel. Bşk. 
Vekili Özer Aktaş, Trabzon 
Gazeteciler Cemiyeti 
Başkanı Ersen Küçük, 
Trabzon Gazeteciler 
Cemiyeti Başkan 
Yardımcısı Ahmet 
Kamburoğlu, Büyükliman 
Gazeteciler Başkanı Aydın 
Gelleci, daire amirleri ve 
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti Üyeleri katıldı.
“SORUNLARI GÜNDEME 
TAŞIYORUZ”
Törende açılış 
konuşmasını yapan 
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Aydın 
Gelleci, ödül törenine 
katılan herkese teşekkür 
ederek “Her yıl bu 
etkinlikleri bir ilçede 
yapmaya gayret 
gösteriyoruz. Türkiye'de iki 
ili kapsaması açısından tek 
cemiyet olma özelliğini 
taşıyoruz. Giresun'dan üç 
ilçe, Trabzon'dan beş ilçeyi 
kapsayan ve faaliyetlerini 
aktif olarak yürüten bir 
cemiyetiz. Büyükliman 
bölgesinin sorunlarını 
gündeme taşıyıp sorunlara 
çözüm bulmak noktasında 
elimizden gelen gayreti 
gösteriyoruz.” dedi.
“ÖDÜL ALAN 
ARKADAŞLARIMIZI 
KUTLUYORUM”

Törene katılan Trabzon 
Gazeteciler Cemiyeti 
Başkanı Ersen Küçük de, 
“Merhum gazeteci 
arkadaşımız Muhammet Taş 
anısına düzenlenen ödül 
töreninde bulunmaktan 
mutluyum. Yarışmada ödül 
alan arkadaşlarımızı 
kutluyorum. 
Meslektaşlarımın da 
gazeteciler gününü 
kutluyorum.” şeklinde 
konuştu.
“CEMİYETİN BÖLGEYE 
KATKISI BÜYÜK”
10 Ocak Gazeteciler Günü 
ve Muhammet Taş Yerel 

Gazeteciler Ödül Töreni'ne 
ev sahipliği yapan Tonya 
Belediye Başkanı Osman 
Beşel, böyle bir 
organizasyona ev sahipliği 
yapmaktan mutlu olduğunu 
belirterek şunları söyledi: 
“2006 yılında kurulan 
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti, Çarşıbaşı'ndan 
Görele'ye gazeteci 
arkadaşları buluşturan bir 
cemiyettir. Bölgenin 
problemlerini dile getirmede 
yol gösterici olan, eksikleri 

gösteren, iyiliklerin de 
arkasında duran bir 
cemiyettir. Bölge 
ilçelerine katkısı 
olduğuna inandığım bir 
cemiyettir.” 
“BASIN 
ÇALIŞANLARINA 
ÇOK FAZLA İŞ 
DÜŞÜYOR”
Basının gücüne vurgu 
yapan Tonya 
Kaymakamı 
Muhammet İkis'de “Şu 
an sosyal medya ve 
teknoloji gelişti haber 
artık parmaklarımızın 

arasında fakat sosyal medya 
üzerinden algı haberleri de 
yaratılmaya çalışılıyor. Bu 
yüzden de okuyucuya doğru 
haberi ulaştırma noktasında 
basın çalışanlarını çok fazla 
iş düştüğüne inanıyorum. 
Trabzon'da ve Büyükliman 
bölgemizdeki basın 
çalışanlarımızın da bu işi en 
güzel şekilde yaptığına 
inanamıyorum.” 
“ANTİBİYOTİK YAZILARAK 
TEDAVİ OLMADIK”
Biz antibiyotik yazılarak 
tedavi olmuş bir nesil değiliz. 
Bizler nuska yazılarak tedavi 

olmuş bir nesiliz diye 
konuşmasına başlayan 
Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkan Vekili Atilla 
Ataman, “Gazeteciliğin 
dünyanın en zor mesleği 
olduğuna inanıyorum. 
Akşam televizyon kanallarını 
açtığımda bir taraf başka bir 
taraf başka anlatıyor haberi. 
Bizim bir tarafımızda 
Şalpazarı bir tarafımızda 
Tonya olmak gibi bir durum. 
Ben Şalpazarılıyım ama 
benim babam Şalpazarılı, 

annem Tonyalı, Şalpazarı'nın 
Ağasar Balı var. Tonya'nın 
da balı ve patatesi var. Biz 
buralarda doktorlara 
antibiyotik yazılarak tedavi 
olmuş insanlar değiliz. 
Nuska yazılarak tedavi 
olmuş çocuklar olarak 
buralara geldik. Bizim 
dönemimizde antibiyotik 
yoktu nuska vardı. Ben 
buralarda nuska yazılmış 
çocuk olarak geldim. 1953 
yıllarında Velvele'nin 
kamyonuyla beraber 
yaylalara gidip geliyordum. 
Şimdiki gibi lüks araçlar 
yoktu bu yollar yoktu. Yollar 

beton ve asfalt değildi. Son 
birkaç yıl içerisine 
baktığımızda Tonya 300-400 
milyon lira civarında yardım 
aldı. Bu anlattıklarım Tonya 
ile sınırlı bir şey değil bu 
ülkenin dört bir yanında 
hizmetlerin getirilmesi gibi 
büyük bir olaydır.” ifadelerini 
kullandı. “EN ZOR İŞİ 
SİZLER YAPIYORSUNUZ” 
Büyükliman bölgesinde 
görev yapan gazetecilerle bir 
arada olmaktan mutlu 
olduğunu belirten AK Parti 

Trabzon Milletvekili Salih 
Cora, “Özgür, tarafsız, doğru 
habercilik ülkemizin, 
bölgemizin, yöremizin, 
insanımızın gelişmesine, 
kalkınmasına katkı 
sağlamaktadır. Şunu ifade 
etmeliyim ki en zor işi sizler 
yapıyorsunuz. Özellikle 
yerelde basın temsilcisi 
olmak çok zor şartlarda çok 
büyük fedakarlıklar 
gerektiren bir iştir. Bunu 
başarıyorsunuz. Her birinizi 
tebrik ediyorum. Sizler, basın 
faaliyetleri ile bu yörenin 
gelişmesine, kalkınmasında 
çok ciddi katkılar 

sağlıyorsunuz. Şunu 
söylemem gerekir ki 
Vakfıkebir belki buğdayın 
merkezi değildir ama 
ekmeğin ana vatanıdır, 
Tonya belki en fazla 
hayvancılığın olduğu yer 
değildir ama tereyağının 
marka olduğu yerdir, 
Çarşıbaşı'nda pamuk 
yoktur ama keşanın 
başkentidir. Bugün burada 
mesleklerinde başarılı 
çalışmalara imza atarak 
ödül alan gazetecileri de 
tebrik ediyorum. Her birine 
başarılar diliyorum.” diye 
konuştu.
ÖDÜLLERİ VERİLDİ 
Törende yapılan konuşların 
ardından Muhammet Taş 
adına düzenlen yarışmada 
dereceye girenlere ödülleri 
verildi. Yarışmada ödül 
alan ismiler ise şu şekilde: 
Haber başarı dalında 
birincilik ödülü Ahmet Bilge, 
haber ikincilik ödülü Bekir 
Öztürk, haber üçüncülük 
ödülü ise Kâmil Yılmaz'a 
verildi. Haber fotoğrafı 
dalında Nurettin Kobya, 

spor fotoğrafı dalında ise 
Tuncay Hacıfettahoğlu ödül 
aldı. Mizanpaj dalında Ömer 
Salkı, röportaj dalında da 
Nurettin Kobya ödüle layık 
görüldü. Ayrıca, Hikmet 
Aksoy jüri özel ödülü ise 
Mustafa Özcan'a verildi. 
Merhum gazeteci 
Muhammet Taş adına 
düzenlenen etkinlikte, 
Muhammet Taş'ın eşi Pervin 
Taş'a da gecede hediye 
verildi.

Alper Özkan KARAGÖL

Büyükliman Gazeteciler Cemiyeti'nin düzenlediği 10 Ocak Gazeteciler Günü ve Muhammet Taş Yerel Gazeteciler Ödül Töreni Tonya'da yapıldı.



V
akfıkebir'in kanayan yarası 
haline gelen Kemaliye Mahallesi 
ile Büyükliman Mahallesini 

birbirine bağlayan köprü, bir türlü 
yapılamıyor. Vakfıkebir Belediyesi ve 
Trabzon Büyükşehir Belediyesinin 
ortaklaşa yaptıkları Büyükliman 
Mahallesi Hasan Cemil Güç 
Caddesindeki alt yapı, yağmur suyu, 
Kanalizasyon ve parke çalışmalarının 
ardından Yıldız Köprüsünün genişleme 

çalışmasının yapılması ise Trabzon 
Devlet Su İşleri Müdürlüğü (DSİ) 
tarafından yapılacaktı. Birkaç yıl önce 
alınan bilgilere göre Köprü genişleme 
çalışması ihale edilecekti. Köprüde 
genişleme çalışması yapılması ilçe 
halkı tarafından sevinç ile 
karşılanmıştı. Aradan geçen bunca 
zamana rağmen DSİ tarafından 
köprüde hiçbir çalışma yapılmaması 
tepkileri de beraberinde getiriyor. 

Vakfıkebir Belediyesi ve Trabzon 
Büyükşehir Belediyesinin Hasan Cemil 
Güç Caddesinde yapmış olduğu 
çalışmalar karşısında bu köprü 
Vakfıkebir'e yakışmıyor dedirtiyor. 
Vakfıkebir ilçesinin Kemaliye Mahallesi 
ile Büyükliman Mahallesini birbirine 
bağlayan bu köprüde genişleme 
çalışması yapılamayınca, köprünün 
hemen girişleri stabilize olması araç 
geçişlerinde de sıkıntı yaşanıyor. 

Hasan Cemil Güç caddesinde yoğun 
bir trak akışının olması bu köprüden 
geçişleri sıkıntıya sokuyor. Araçlar 
köprü ayaklarında durarak birbirlerine 
yol vermek zorunda kalıyorlar. 
Vakfıkebir İlçesi Gülbahar Hatun 
Caddesinin modern bölünmüş yol 
olması ve mükemmel bir bulvar haline 
gelmesi sonrası Hasan Cemil Güç 
Caddesi yoğun bir araç trağine 
kavuştu. Öğrenci servislerinin ve 

Vakfıkebir ilçesinin doğusunda yer alan 
mahallelerin geçiş noktası olan bu 
köprü Vakfıkebir ilçemize hiç 
yakışmıyor. İlçe halkı Yetkililerden bir 
an önce bu köprüde yapılması gereken 
genişleme çalışmalarının 
tamamlanarak hizmete sunulmasını 
bekliyor. DSİ Trabzon Bölge 
Müdürlüğünün bu sorunu ortadan 
kaldırması ve araç trağinin 
rahatılması en büyük temennimiz. 

Büyükliman
Postası 3 HABER

VAKFIKEBÝR'E YAKIÞIYOR MU?
Vakfıkebir'in kanayan yarası haline gelen Kemaliye Mahallesi ile Büyükliman Mahallesini birbirine bağlayan köprü, bir türlü yapılamıyor.
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ZAMLAR KARÞISINDA TARIMSAL DESTEKLER YETERSÝZ
Trabzon'daki Ziraat Odaları Başkanları artan gübre fiyatları ve yetersiz tarımsal destekler hakkında
açıklama yaptılar. “Tarımsal girdilere yapılan zamlar karşısında destekler yetersiz kalmaktadır” denildi.

T
rabzon Ziraat Odaları 
Koordinasyon Kurulu Başkanı ve 
Arsin Ziraat Odası Başkanı Hasan 

Kozoğlu, girdi yatları ve tarımsal 
destekler hakkında yaptığı açıklamada, 
“Tarımsal girdilere yapılan zamlar 
karşısında destekler yetersiz 
kalmaktadır” dedi.  Trabzon'daki Ziraat 
Odaları Başkanları artan gübre yatları 
ve yetersiz tarımsal destekler hakkında 
açıklama yaptılar. Vakfıkebir Ziraat 
Odası Başkanı Muhammet Kılıç ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Ali Öztürk 
Trabzon Ziraat Odaları Koordinasyon 

Kurulunun düzenlediği toplantıya 
katıldılar.
ZAMLAR KARŞISINDA TARIMSAL 
DESTEKLER YETERSİZ
Trabzon Ziraat Odaları Koordinasyon 
Kurulu Başkanı ve Arsin Ziraat Odası 
Başkanı Hasan Kozoğlu, Tarımsal 
girdiler; Gübre ve Tarımsal İlaçların aşırı 
derece de pahalı olması Trabzon ve 
Ülkemiz Tarım sektöründe büyük 
sıkıntılar meydana getirecek, üretim 
düşecektir. Tarımsal Girdilere yapılan 
zamlar Karşısında Destekler Yetersiz 
Kalmaktadır. Tarımsal Girdilerin 

Kullanımı, aşırı derecede pahalı olması, 
yüksek oranda yapılan zamlardan 
dolayı düştü. Çiftçilerimiz Tarımsal 
girdilerin pahalılığından ne 
yapacaklarına karar verememektedirler. 
Çiftçilerimiz Gübre ve girdi yatlarının 
yüksek artışlardan dolayı Sonbahar ve 
Kış gübresini ya yetersiz kullandı ya da 
hiç kullanamadı. Yılbaşında yapılan bu 
yeni zamlar girdi maliyetlerini daha da 
arttıracak, girdi kullanımı daha da 
azalacaktır. Gübre ve girdi kullanımı 
azalacağından üretim azalacak hem 
üretici ve hemde tüketiciler zarar 

görecektir. 2022 yılında yetersiz gübre 
kullanımının ülkemize faturası ağır olur. 
Dövizdeki artış nedeniyle bazı tarım 
ilaçları yatlarında da yüzde 70'e varan 
oranlarda artışlar yaşandı. Geçen yıla 
göre süt yemi yüzde 97,1, besi yemi 
yüzde 96,5 oranında arttı. Aralık ayının 
20'sinden sonra döviz kurunda görülen 
düşüşlere bağlı olarak pek çok gıda 
ürününde ve tarımsal girdi yatlarında 
beklenilen düşüş yaşanmadı. Bu 
durumda gübre yatlarında da kayda 
değer oranlarda indirim olmadı. 
Kimyasal gübreleri ucuza ithal ettikleri 
halde yatlarını daha pahalıya ithal 
eden rmalarla bir tutan ve bunun 
yanında haksız bir şekilde kâr marjlarını 
artıran ithalatçılar ve dağıtıcılar 
bulunuyor.  Gübre piyasasının 
istikrarsızlığından yaralanarak haksız 
kazanç elde eden bu rmaların ve 
dağıtıcıların, Ticaret Bakanlığınca 
denetlenerek piyasa yatlarının 
düzenlenmesi açısından gübre 
yatlarını maliyet ve onun üzerine adil 
bir kâr düzeyine getirmeleri 
sağlanmalıdır. Bu bağlamda gübre 

üreten ve ithal eden tüm sektörün dünya 
gübre yatlarının yüksekliği karşısında 
üreticilerin gübreye taleplerini haksız 
kazanca dönüştürme çabasına 
girmemeleri gerekiyor. Üreticinin 
sırtından haksız gelir elde etmeye 
çalışmak, tarımsal üretime vurulacak en 
büyük darbelerden birisidir. Fındık ve 
Meyve Türlerine verilen Dekara sekiz 
Lira gübre desteği yetersizdir. Gübre 
Destekleri yetersiz, hatta bir anlamı da 
kalmamıştır. Bir Dekar Fındık alanına 
basit olarak hesap edersek; Yazlık 
gübre olarak Dekara 50 Kg CAN 
gübresi verilir. 50 Kg CAN 360 liradır. 
Verilen destek 8 lira. Gübre Fiyatlarının 
yarısının devlet tarafından Destek 
olarak verilmesi sağlanmalıdır. Ayrıca 
2014 Yılından beri Fındığa 170 lira 
olarak verilen Alan Bazlı Gelir Desteği 
günümüz şartlarına göre arttırılmalıdır. 
Ziraat Odalarımızın Değerli Başkanları, 
Kıymetli Basın Mensupları; Tarımsal 
Girdiler ve Tarımsal Destekler 
Hakkındaki Basın Toplantımıza katılım 
sağladığınız için teşekkür eder, 
Saygılarımı sunarım dedi.”

TAZİYE

AK Parti Gümüşhane 23,24 ve 25.dönem Milletvekili, AK Parti Siyasi Erdem ve Etik Kurul Başkanı,
Sağlık Bilimleri Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof.Dr. Kemalettin Aydın ve Trabzonspor eski Başkan Yardımcısı

Nurettin Aydın'ın anneleri Cemile Aydın'ın vefat haberini büyük bir üzüntüyle öğrendim.
Merhumeye Cenab-ı Allah'tan rahmet, annesine olan sevgileri ve tutkularıyla bilinen

Prof.Dr. Kemalettin Aydın, Nurettin Aydın olmak üzere kederli ailesi ve yakınlarına başsağlığı dilerim...
20.Dönem Trabzon Milletvekili Yusuf BAHADIR
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Osman KOYUNCU

GÜNÜMÜZDE DİN VE BİLİM 
ünyada genellikle ahlaksızlık ve 

Dcehalet hükmediyor. Bunun sebepleri, 
despotizm(hukuksuzluk ve 

adaletsizlik), fakirlik, cehaletti, din ve ilmin 
yanlış anlaşılmasıdır. Din ve ilmi doğru 
öğretilse varlık ve hayat anlam kazanır, 
insanlık gelişir. İnsanlık için bilgi ve 
malumattan önce usul ilmi gelir. Yani ilmi 
kimler ve nasıl öğrenmelidir. Bundan sonra 
varlık ilmi ve bilgi felsefesi gelir. İslam'dan 
önce falcılık ve kâhinlik ilmin kaynağı kabul 
ediliyordu. Kuran bu şekildeki bir topluma 
indi ve ilim için tek geçerli kaynak vahiydir 
dedi. Genellikle kişilere özel olan ilham ve 
keşif gibi şeyler ilim sayılmaz, vahiy ise 
umumidir. Kâinatın içine saklanmış bir 
bilinçtir, somut(sonsuz soyut Allah, sonsuz 
somut Rahman'dır) yaratılış ve hikmetin (fen 
bilimlerinin) verileridir, kâinattaki varlıklar 
yani karınca, arı, çiçek gibi varlıklar Allah'ın 
gerçek isimleri, bunları açıklayan fenler ise 
isimlerinin isimleridir. Bazı hocalar ve 
dindarlar, bazı Arapça kelimeleri Allah'ın 
gerçek isimleri sayıyorlar bunları ezbere 
bilmenin gerçek ilim olduğunu sanıyorlar.  
Kuran indiği zaman ve indiği yerde hatta 
hiçbir yerde fen ilimleri yoktu, yalnız 
Yunanda bu kavramlar az miktar vardı ve 
bunun az bir kısmı doğruydu. İlim adamı 
olmak için kâinattaki varlıkların çeşitliliği 
üzerine düşünmeli(yani Allah'ın gerçek 
isimleri) ve nedenlerini araştırmalı, bunların 
sonsuz soyut bir bilinç (Allah) olduğuna 
inanmalı, her şeye bir bütün olarak 

bakmalıdır. Allah bir olduğundan bütün 
ilimlerde onundur, ilmi, fenni ve dini diye 
ayırmak cehalettir. Bilginin en birinci özelliği 
güvenilir olması, sonsuz bilgi işleme 
sahibinden gelmesi ve hem bireysel hem de 
toplumsal yönü olmalıdır. Kuran anlaşılsın 
diye indi, Kuran ve bütün kutsal kitapların dili 
kolaydır. Bunun yanında birbirine benzeyen 
birçok manaya gelebilen müteşabih 
ayetlerde vardır. Çoğunlukla ilk hatıra gelen 
sözlük manası değil de daha derindeki 
manalar kastedilir. Fakat dindarlar hatta 
âlimler, fen bilmediklerinden gerçek mana 
olarak ilk manayı alıyorlar ve hurafe gibi 
naklediyorlar. Müsrif için eli delik denilir, bu 
bir benzetmedir yoksa adamın elinin 
gerçekten delik olması kastedilmez. Yunan 
felsefe ve bilimini anlamak için M.Ö 200'lü 
yıllardan önceki 400 yıl aralığına 
bakılmalıdır. İlimler fikirlerin birleşmesinden 
doğar. Hiçbir ilim birden meydana çıkmaz. 
Yunan felsefesi ve ilimi üzerinde eski Mısır, 
Babil, Sümer, hatta diğer kültürlerin ve 
mitolojilerin büyük etkisi vardır. Bütün 
toplumlar belli bir vahşet döneminden sonra, 
mitolojik ve belirli inanç aşamalarını geçiriyor 
sonra felsefe ve ilim başlıyor. İlim özgür bir 
ortamda gelişir. O zamanlar Anadolu ve 
şimdiki Yunanistan yöresi diğer yerlere 
kıyasla hem özgür hem de zengindi. Yoksul 
yerlerde ilim gelişmez, onun için bugünkü 
insanlık o zamanın ilmi mirasını yiyor. ABD, 
Kanada, AB ve Japonya gibi yerler hür ve 
zengin oldukları için ilmen gelişmişlerdir.

HACIFETTAHOĞLU ÖDÜLLENDİRİLDİ 

V
akfıkebir İlçemizin 
yetiştirdiği önemli 
değerlerden biri olan 

Gazeteci Tuncay 
Hacıfettahoğlu, 20 yılı aşkın 
süredir Büyükliman Bölgesinde 
yaptığı haberlerle her zaman 
gündem yaratan olayları gün 
yüzüne çıkartarak başarılı ve 
ilkeli gazetecilik anlayışının 
sembol ismi oldu. Bey efendi 
yapısıyla örnek alınan bir kişilik 
olan Hacıfettahoğlu, 20 yılı 
aşkın süredir sürdürdüğü 
meslek yaşantısında basın 
camiasının önemli 
kalemlerinden biri oldu. 
Yaptığı haberler ve köşe 
yazılarıyla toplumu 
aydınlatan, bilgi akışını 
sağlayan, doğru ve ilkeli 
habercilik anlayışından 
asla taviz vermeyen, dik 
duruşunu her zaman ön 
planda tutarak haklının 
yanında, haksızın 
karşısında olmayı bilen 
bir kişiliğe sahiptir. 
Yaptığı çalışmalar ve 
emeklerinin karşılığı 
olarak Büyükliman 
Gazeteciler Cemiyeti 
tarafından düzenlenen 

Muhammet Taş Yerel 
Gazetecilik Yarışmasında Sayın 
Tuncay Hacıfettahoğlu'na 
Hekimoğlu Trabzon- Başakşehir 
Ziraat Türkiye Kupası 
müsabakasında çektiği 
fotoğraa 'Spor Fotoğrafı' 
dalında birincilik ödülüne layık 
görüldü. Düzenlenen gecede 
Gazeteci Tuncay Hacıfettahoğlu 
ödülünü Tonya İlçe Kaymakamı 
Muhammet İkis ve Tonya 
Belediye Başkanı Osman 
Beşel'in elinden aldı. 
Hacıfettahoğlu'nu bu 
başarısından dolayı kutluyoruz. 

Çalışmalarında başarılar 
diliyoruz.
“ONUR VE GURUR DUYDUM” 
Gazeteci Tuncay Hacıfettahoğlu 
sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda şu ifadelere 
yer verdi. Hacıfettahoğlu, “20 
yılı aşkın bir süredir 
sürdürdüğüm mesleki 
yaşamımda aldığım en anlamlı 
ödüllerden bir tanesi bu olsa 
gerek. Bu ödülü almaktan onur 
ve gurur duydum. Bu yıl ödül 
anlamında bereketli bir yıl oldu. 
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti tarafından düzenlenen 
Muhammet Taş Yerel 
Gazetecilik Yarışmasında 
Hekimoğlu Trabzon – 
Başakşehir Ziraat Türkiye 
Kupası müsabakasında 
çektiğim fotoğraa 'Spor 
Fotoğrafı' dalında birincilik 
ödülüne layık görülmüştüm. 
Ödülümü bu akşam düzenlenen 
törenle Tonya Kaymakamımız 
ve Tonya Belediye 
Başkanımızın elinden aldım. 
Cemiyetimize ve jüri üyelerine 
teşekkür ediyorum dedi.”

Vakfıkebir ilçemizin yetiştirdiği önemli değerlerden biri olan Gazeteci Tuncay Hacıfettahoğlu,
Büyükliman Gazeteciler Cemiyetinin düzenlediği gece de Spor Dalında ödüle layık görüldü.

PARİS'TE TRABZON KUCAKLAŞMASI
Paris'te Trabzon rüzgarı esmeye devam ediyor.

BMM Çevre Komisyonu 

TBaşkanı ve AK Parti 
Trabzon Milletvekili 

Muhammet Balta beraberinde 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Sosyal Hizmetler 
Daire Başkanı Muharrem 
Çimşit ve Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Strateji Geliştirme 
Dairesi Başkanı Zülfü Turan ile 
Fransa'nın Başkenti Paris'te 
Trabzonlular Derneği'ni ziyaret 
ederek gurbetçi Trabzonlularla 
hasret giderdiler. Paris 
Trabzonlular Derneği Başkanı 

Bülent Cumur'un ağırladığı 
Trabzonlu heyetle birlikte 
sıcak sohbet gerçekleşti. 15 
yılı aşkın Paris Trabzonlular 
Başkanlığını yürüten Bülent 
Cumur, “Milletvekili Muhammet 
Balta ve daire başkanları Paris 
ziyaretlerinde bizleri de 
onurlandırdı. Kendisiyle çok 
uzun yıllardır arkadaşlığımız 
var. Kendilerini derneğimizde 
ağırlamak Trabzonlular adına 
güzel bir anı oldu. Geleneksel 
olarak Paris'te düzenlediğimiz 
ve bu yıl 5 Şubat'ta 

düzenleyeceğimiz 
Trabzonlular gecesi hakkında 
istişarede bulunduk. Yıllardır 
yaptığımız etkinliklerle 
Trabzon'u Paris'e Paris'i de 
Trabzon'a getirdik” dedi. 
Milletvekili Muhammet Balta 
ise, “Paris Trabzonlular 
Derneğini ziyaret ederek 
gurbetçi kardeşlerimizle bir 
araya gelerek hasret giderdik. 
Misarperverliklerinden ötürü 
Başkan Bülent Cumur ve tüm 
Trabzonlu kardeşlerime 
teşekkür ediyorum” dedi. 

VAKFIKEBİR İÇİN ACELE
KAMULAŞTIRMA KARARI ÇIKTI

V
akfıkebir Organize 
Sanayi İl Yolu Projesi 
yapımı için çıkan Acele 

Kamulaştırma Kararı 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından 
imzalanarak bugün Resmi 
Gazetede yayımlandı. Bu karar 
ile proje güzergahına rastlayan 
kesimde araziye girilebilmesi ve 
yol yapım çalışmalarına bir an 
önce başlanabilmesi 
sağlanacak.Konu ile ilgili olarak 
bir açıklama yapan Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, “Vakfıkebir Organize 
Sanayi Bölgesine ulaşım 
Trabzon Karayolları 10. Bölge 
Müdürlüğü tarafından 
karayolları standartlarına uygun 
şekilde projelendirilen ilçemize 
ait hazırlanan İmar Planlarına 
işlenmiş olan 25 metre 

genişliğinde çift gidiş çift geliş 
olarak planlanan bağlantı yolu 
ile sağlanacaktır. Yaklaşık 6,5 
km uzunluğunda olan Vakfıkebir 
Organize Sanayi Bölgesi 
Bağlantı yolu 05/12/2018 tarihli 
Bakanlık Makamının Olur'ları ile 
Karayolları ağına alınmış olup, 
Karayolları 10. Bölge Müdürlüğü 
tarafından 08/08/2019 tarihinde 
yol ihalesi gerçekleştirilmişti. 
Ardından 20/05/2020 tarihinde 
rma ile sözleşme imzalanmış 
ve yer teslimi yapılmıştı. 
Yüklenici rma tarafından 
şantiye binası ve tesis 
alanlarının kurulum çalışmaları 
devam etmektedir. Karayolları 
10. Bölge Müdürlüğü tarafından 
imarlı alanlara ilişkin; Körez 
Mahallesi (km:0+020,00-
0+580,00) arası , 
(km:1+930,00-2+880,00) arası 
ve Yaylacık Mahallesi 
(km:5+420,00-6+407,97) arası 
Karayolu Kamulaştırma Plan 
sınırı çalışmaları 
tamamlanmıştı. Karayolu 
Kamulaştırma Plan sınırı 
hazırlanan imar planlarına 
işlenmiş olup onay süreçleri 
başlatılmış, 27/12/2021 
tarihinde Karayolları Genel 
Müdürlüğünden “Kamulaştırma 
İşlemine Başlama Kararı” 
alınmıştı. Vakfıkebir Organize 
Sanayi İl Yolu Projesi yapımı 
için çıkan Acele Kamulaştırma 
Kararı Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından imzalanarak 
14/01/2022 tarihli ve 31719 

sayılı Resmi gazetede bugün 
yayımlandı. Hayırlı olsun. 
Vakfıkebir'imiz ve yöremiz için 
büyük önem taşıyan böyle 
önemli bir yatırımın ilçemize 
gelmesini sağlayan Başta 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan olmak 
üzere, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın Adil 
Karaismailoğlu'na, Sayın 
Bakanlarımıza, TBMM Çevre 
Komisyonu Başkanı AK Parti 
Trabzon Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, Trabzon 
Valimiz Sayın İsmail 
Ustaoğlu'na, Trabzon 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Murat 
Zorluoğlu'na ve Karayolları 
Genel Müdürümüz Abdulkadir 
Uraloğlu'na şükranlarımızı 
sunuyoruz” dedi. 

21.01.2022

Bölgesel ve Yöresel Haberleri 

İnternet Sitemizden Takip Edebilirsiniz..

w w w. b u y u k l i m a n p o s t a s i . c o m
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VAKFIKEBİR'Lİ HEMŞEHRİMİZ SEÇİMİ KAZANDI
Trabzon Bakkallar ve Sebzeciler Esnaf Odası Genel Kurulu'nda
Vakfıkebir'li hemşehrimiz İsmail Baş başkanlığa seçildi.

T
rabzon Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği 
(TESOB) Başkanı Metin 

Kara'nın divan başkanlığını 
yaptığı Trabzon Bakkallar ve 
Sebzeciler Esnaf Odası Genel 
Kurulu'nda Vakfıkebir ilçesi 
Tarlacık Mahallesinden 
hemşerimiz İsmail Baş 
başkanlığa seçildi. Trabzon'da 
Bakkallar ve Sebzeciler 
Odası'nda seçim heyecanı 
yaşandı. Olağan Genel Kurulda 
İsmail Baş ve Ali Çolak rakip 
olarak yarıştı. Trabzon 
Bakkallar ve Sebzeciler Odası 
Başkanı 292 oy ile İsmail Baş 
seçildi. Diğer aday Ali Çolak ise 
247 oy aldı. KDV'Yİ YÜZDE 1'E 
İNDİRMEK İÇİN BÜTÜN 
GİRİŞİMLERİ YAPACAĞIZ  
Kurulda ilk olarak konuşan 
Başkan Adayı İsmail Baş, “4 
yıldır Trabzon Bakkallar ve 
Sebzeciler Odası'nın 
yönetiminde yer almaktayım. 2 
yıldır mesleğin duayenlerini 
izleyerek geçirdim. Öğreti ve 
nasihatlerini uygulamakla 
çıraklık dönemini geçirdim. 
Pandemi döneminde esnafın 
desteğe ihtiyacı var diyerek 
1200 esnafımıza yetişmeye 
çalıştık. Verilen görevi en iyi 
şekilde yapmaya çalıştım. 

Meslek odamızın Türkiye'de 
örnek gösterilen projelere imza 
atmış, kendi mülküne hizmet 
aracına ve Bakkalım AŞ.'nin 
yüzde 30'una sahip ve hiçbir 
kurum kuruluşa borcu yoktur. 
Yüzde 67 olan sigara ÖTV' 
sinden yüzde 5 daha alarak kar 
olarak kullanmak için mücadele 
vereceğiz. Kantincilerin 
sorunlarına el atacağız. Yüzde 
1 ile halden mal alıyoruz ama 
satarken yüzde 8 ile satıyoruz. 
KDV'miz yüzde 7. Fiyatların 
üzerine koyuyoruz. Yüzde 7 
KDV'yi çıkışta yüzde 1'e 
indirmek için bütün girişimleri 
yapacağız. Bankalara ciddi 
komisyonlar ödüyoruz. Bunları 
sıfıra kadar indirecek projeler 
yapmak istiyoruz. Kentsel 
dönüşümlerde dükkân sahibi 
olan esnafımızın yanında 
olacağız. Genel Kurulumuzun 
hayırlara vesile olmasını 
diliyorum” dedi. Başkan Adayı 
Ali Çolak ise, “Esnafımızla 
beraber bu odayı yöneteceğiz. 
Esnafımızın fikirleriyle beraber 
hareket edeceğiz. Odamızın 
esnaf odası olarak kalacağını 
aidat toplama yerinden 
çıkarılacağı konusunda söz 
veriyoruz. Esnaf kart 
çıkaracağız. Kamu kurum ve 
kuruluşlarda indirim alınmasını 
sağlayacağız. Biz projelerimizi 
iki kısıma ayırdık. Yerel ve 
ulusal bazda çalışacağız. Genel 
Kurulumuz hayırlı olsun” diye 
konuştu.
“ARTIK BİZ ÇOK DAHA 
BÜYÜK BİR AİLEYİZ”
Mevcut başkan Başaran 
Maraba'nın aday olmadığı 
genel kurulda yapılan 
seçimlerde İsmail Baş 292, 
rakibi Ali Çolak 247 oy aldı. 
TESOB Başkanı Metin Kara, 
Trabzon Bakkallar ve 

Sebzeciler Esnaf Odası 
başkanlığına seçilen İsmail Baş 
ve yönetim kurulu üyelerine 
hayırlı olsun dileklerini ileterek, 
yeni görev döneminde 
yapacakları çalışmalarda 
başarılar diledi. Oda 
Başkanlığına seçilen İsmail Baş 
Kongre sonrası yaptığı teşekkür 
konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi; “2022 yılında yaptığımız 
genel kurulumuza katılan 
katılamayan, destek veren 
vermeyen, tüm esnaf 
arkadaşlarıma, kardeşlerime 
teşekkür ediyorum. 
Sorumluluğumuzun 
bilincindeyiz. Sizlere daha iyi 
hizmet etmek için varız. Ayrıca 
kişiliği, duruşu ve insanlığı ile 
genel kurulumuzu kardeşlik 
içerisinde yürüttüğümüz Ali 
Çolak Bey'e ve yönetim kurulu 
ekibine çok teşekkür ediyorum. 
Artık biz çok daha büyük bir 
aileyiz ifadelerine yer verdi.” 
İsmail Baş Başkanlığında yeni 
yönetim kurulu Durmuş Ahmet 
Kınalı, Yunus Nas, Hüseyin 
Narşap, Abdul Baki Özdemir, 
Barış Ayyıldız, Sibel Sağlam, 
Sait Albayrak ve Mustafa 
Ayyıldız'dan oluştu.

GÜÇLÜ BİR STK OLMA YOLUNDA ÇALIŞIYORUZ

amu yararına çalışan 

K(KYÇ) Türkiye Polis 
Emeklileri Sosyal Yardım 

Derneği Trabzon Şube Başkanı 
Dursun Ali Atmaca 
beraberindeki yönetim kurulu 
üyeleriyle birlikte Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu'na makamında 
ziyarette bulundu. Karşılıklı 
samimi ortamda geçen ziyarette 
Başkan Atmaca, derneğin dünü 
ve bugünü hakkında Vali 
Ustaoğlu'na bilgiler sundu. Vali 
Ustaoğlu'na ziyaret süresince 
kendilerine göstermiş oldukları 
özel ilgi ve alakadan dolayı 
teşekkürlerini ve şükranlarını 
dile getirdiler.
GÜÇLÜ BİR STK OLMA 
YOLUNDA ÇALIŞIYORUZ Kısa 
adı POLEMDER
olan Genel Merkezi İstanbul'da 

bulunan, Genel Başkanlık 
görevini emekli Emniyet Müdürü 
Mustafa Acar'ın yürüttüğü ve 
Türkiye genelinde 43 şubesi ile 
faaliyet gösteren kamu yararına 
çalışan (KYÇ) Türkiye Polis 
Emeklileri Sosyal Yardım 
Derneği Trabzon Şube Başkanı 
Dursun Ali Atmaca'nın ziyarete 
ilişkin kişisel sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda 
şu ifadeler yer aldı. Başkan 
Atmaca, "KYÇ Türkiye Polis 
Emeklileri Sosyal Yardım 
Derneği Trabzon Şubesi olarak,  
Trabzon'da güçlü bir sivil toplum 
kuruluşu (STK) olmak yolunda 
çalışmalarımız, ziyaretlerimiz 
devam ediyor. Bu çalışmalar 
kapsamında Trabzon Valimiz 
Sayın İsmail Ustaoğlu'nu 
makamında yönetim kurulu 

olarak ziyaret ettik. 
Derneğimizin dünü ve bugünü 
hakkında Sayın Valimize bilgiler 
sunduk. Sayın Valimizin bizlere 
özel olarak ilgi ve alakasını 
gördük. Bu memlekete çok 
büyük hizmetler yapan ve 
emekli olan bizlere değerli 
olduğumuzu hissettirdi. Karşılıklı 
samimi ortamda geçen 
ziyaretten, memnun kalarak 
ayrıldık. Sayın Valimizin Allah 
yolunu açık etsin, Trabzon Polis 
Emeklileri Derneği adına 
şükranlarımızı sunuyoruz. 
Trabzon ve havalisinde ikamet 
eden Emniyetten Emekli 
personelin bizlere destekleri 
devam ettiği sürece, 
Derneğimizin özellikleri ve 
güzelliklerini sunmaya devam 
edeceğiz dedi."

KyÇ Türkiye Polis Emeklileri Sosyal Yardım Derneği Trabzon Şube Başkanı Dursun Ali Atmaca,
yönetim kurulu üyeleriyle birlikte Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu'na makamında ziyarette bulundu.
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eşikdüzü 

BEsnaf ve 
Sanatkarlar 

Odası Başkanlığı 
Olağan Genel 
Kurulunda Trabzon 
Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği 
(TESOB) Başkanı 
Metin Kara'nın divan 
başkanlığını yaptığı 
genel kurulda, 
Beşikdüzü Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası 

başkanlığına 
Hüseyin Günaçtı 
seçildi. Tek listeyle 
gidilen seçimde 
mevcut Başkan 
Hüseyin Günaçtı 
yeniden Beşikdüzü 
Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası başkanı oldu. 
TESOB Başkanı 
Metin Kara, Başkan 
Hüseyin Günaçtı ve 
yönetim kurulu 
üyelerine yeni 

dönemdeki 
çalışmalarında 
başarı dileklerini 
iletti. Başkan 
Hüseyin Günaçtı 
seçim sonucunun 
açıklanmasından 
sonra yaptığı 
açıklamasında genel 
kurulun, Beşikdüzü 
Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası ve esnaf için 
hayırlı olmasını 
diledi.

Beşikdüzü Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanlığı Olağan Genel Kurulunda yeniden başkanlığa seçilen Hüseyin Günaçtı güven tazeledi.
GÜNAÇTI GÜVEN TAZELEDİ ÖZEL GEREKSİNİMLİ BİREYLERE FORMA

V
akfıkebir Belediyesi, 
Vakfıkebir Mustafa 
Turupçu Gençlik Merkezi 

ve Halk Eğitim Merkezi 
Müdürlüğü işbirliği ile açılan 
kursta eğitimci olan ve özel 

gereksinimli bireylerle ilgilenen 
öğretmenler, Sosyal medya 
üzerinden özel gereksinimli 
bireylere forma verip 
yüzlerindeki gülümsemeye ortak 
olan Öğretmen Fatih 

Halisçelik'le iletişime geçip 
forma talebinde bulundular. 
Bunun üzerine Öğretmen 
Fatih Halisçelik gerekli bilgileri 
alıp özel gereksinimli 
bireylerimizin ismine özel 
formaları hazırlatıp Vakfıkebir 
İlçe Kaymakamımız Dr. Hacı 
Arslan Uzan, Belediye Başkan 
vekili Özer Aktaş, Milli Eğitim 
Şube Müdürü Şeref İçoğlu, 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Kadem Sağlam, Halk 
Eğitimi Merkezi Müdürü 
Cemile Kahyaoğlu, Gençlik 

Merkezi Müdürü Yunus Ali Civil 
ve Belediye Meclis Üyesi, 
İşadamı Metin Ali Karadeniz'in 
de katıldığı bir etkinlikle 
kendilerine hediye etti.

Sosyal medya platformunda bir grubun adminliğini yapan ve aynı zamanda öğretmen Fatih Halisçelik, Vakfıkebir
Mustafa Turupçu Gençlik Merkezinde eğitim alan özel gereksinimli bireylere isme özel forma hediye etti.

ÖZCAN'A JÜRİ ÖZEL ÖDÜLÜ
Büyükliman Gazeteciler Cemiyetinin düzenlediği “Muhammet Taş Yerel Gazetecilik” Yılın
Başarılı Gazetecileri yarışmasının ödülleri, düzenlenen törenle sahiplerini buldu.

üyükliman 

BGazeteciler 
Cemiyeti 

(BGC) tarafından 
merhum gazeteci 
Muhammet Taş 
anısına 
düzenlenen "Yılın 
Başarılı 
Gazetecileri" 
yarışmasında İhlas 
Haber Ajansı (İHA) 

Şalpazarı muhabiri 
aynı zamanda 
''Şalpazarı Ses 
Gazetesi'' Sahibi 
Mustafa Özcan 
Muhammet Taş 
Yerel Gazetecilik 
ödül dağıtımında 
Hikmet Aksoy Jüri 
Özel Ödülüne 
layık görüldü. 
Tonya Arslan 

Alabalık 
Tesislerinde 
yapılan ödül 
dağıtım töreninde 
Özcan'a, ödülü 
Beşikdüzü 
Kaymakamı 
Ferhat Vardar ve 
Belediye Başkanı 
Ramis Uzun 
tarafından takdim 
edildi.

HAYRİ KOYUN İÇİN TÖREN DÜZENLENDİ

V
akfıkebir Devlet 
Hastanesi emekli 
personellerinden Hayri 

Koyun (55)  beynindeki tümör 
nedeniyle, İstanbul Kartal Lütfi 
Kırdar Araştırma 

Hastanesi'nde Cumartesi günü 
ameliyatı sırasında oluşan 
komplikasyon nedeniyle 
yaşama veda etti. Uzun yıllar 
çalıştığı Vakfıkebir Devlet 
Hastanesi Bahçesine getirilen 
Hayri Koyun'un naşı başında 
bir veda konuşmasını yapan 
Vakfıkebir Devlet Hastanesi 
Başhekimi Uz. Dr. Aydın Kant, 
bu gün 30 yıl gibi uzun yıllar 
hastanemize hizmet eden bir 
kardeşimiz için buradayız. 
Kendisini tanıdığım kadarıyla 
iyilik dolusu, herkesin 
yardımına koşan vefalı bir 
arkadaşımızı ebediyete 
uğurlamanın derin üzüntüsünü 
yaşıyoruz. Kendisinden bizler 
arkadaşları olarak memnunuz. 
Çıktığı yolda Allah yar ve 

yardımcısı olsun. Rahmeti bol 
olsun” dedi. Burada yapılan 
törenin ardından merhum 
Hayri Koyun'un naşı Vakfıkebir 
Merkez Yeni Camiine getirildi. 
İstanbul'da tedavi gördüğü 
hastanede yaşamını yitiren 
Hayri Koyun'un cenazesi 18 
Ocak 2022 Salı günü 
Vakfıkebir Merkez Yeni 
Camii'nde öğle namazına 
müteakip, Vakfıkebir İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük'ün 
kıldırdığı cenaze namazı ve 
yaptığı duanın ardından ilçeye 
bağlı Aydoğdu Mahallesi'ndeki 
aile kabristanlığında toprağa 
verildiler. Merhum Hayri 
Koyun'a Allah'tan rahmet, 
kederli ailesine ve sevenlerine 
sabır ve başsağlığı diliyoruz.

Vakfıkebir Devlet Hastanesi'nde 30 yıl gibi uzun bir süre görev
yapan Hayri Koyun(55), için Hastane bahçesinde tören düzenlendi.
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YUSUF GÜNAYDIN'I SON YOLCULUĞA UĞURLADIK
Vakfıkebir ilçesi Sekmenli Mahallesi'nden ilçenin fırıncı esnaflarından olan Yusuf Günaydın (75), duâ ve gözyaşlarıyla ebediyete uğurlandı.

edavi gördüğü 

TAkçaabat 
Haçkalı Baba 

Devlet Hastanesi'nde 
17 Ocak 2022 
Pazartesi günü 
yaşamını yitiren 
Vakfıkebir ilçe 
esnaarından 
Günaydın Ekmek Fırını 

sahibi Yusuf Günaydın 
(75), 18 Ocak 2022 
Salı günü Vakfıkebir 
Merkez Yeni Camii'nde 
öğle namazına 
müteakip Vakfıkebir 
İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük'ün kıldırdığı 
cenaze namazının ve 
yaptığı duanın 

ardından; ilçeye bağlı 
Sekmenli 
Mahallesi'ndeki aile 
kabristanlığında 
toprağa verildi. 
Merhum Yusuf 
Günaydın'a Allah'tan 
rahmet, kederli ailesine 
ve sevenlerine sabır ve 
başsağlığı diliyoruz.

REMZİ GÜRDAL DUALARLA UĞURLANDI
Vakfıkebir İlçesi Tarlacık Mahallesi'nden Remzi Gürdal (88), dualarla son yolculuğuna uğurlandı.

erhum Remzi Gürdal'ın 

Mcenazesi 19 Ocak 2022 
Çarşamba günü öğle 

namazını müteakip Vakfıkebir 
Büyükliman Mahallesi İmam 

Hatip Camii'nde, din görevlisi 
olan yeğeni Fehmi Gürdal'ın 
kıldırdığı cenaze namazı ve 
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük'ün yaptığı duânın 

ardından Tarlacık Mahallesindeki 
aile kabristanlığında toprağa 
verildi. Merhuma Allah'tan 
rahmet, ailesine ve sevenlerine 
sabır ve başsağlığı diliyoruz.
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TRABZONSPOR FIRSAT TEPDİ

Lider Trabzonspor, 
Spor Toto Süper Lig'in 
22. haftasında 
Giresunspor'u konuk 
etti. Mücadelenin ilk 
yarısında iki takım da 
girdiği pozisyonları 
değerlendiremeyince 
ilk 45 dakika 0-0'lık 
eşitlikle geçildi.
TRABZONSPOR 
FIRSAT TEPDİ
Mücadelede 68. 
dakika oynanırken 
Umut Nayir, soldan 
açılan ortaya şık bir 
dokunuş yaptı ve 

Giresunspor'u 1-0 öne 
geçirdi. 
Trabzonspor'da Bruno 
Peres'in 78. dakikada 
açtığı ortaya vuran 
Cornelius skora 
dengeyi getirdi. 
Danimarkalı golcü bu 
sezon ligdeki 11. 
golünü kaydetti. 90+3. 
dakikada VAR 
incelemesi 
sonrasında Alper 
Ulusoy beyaz noktayı 
gösterdi. Bakasetas 
90+5. dakikadaki 
penaltıda Okan 

Kocuk'u geçemedi 
ancak Alper Ulusoy 
“VAR” incelemesi 
sonrasında kaçan 
penaltının 
tekrarlanması kararını 
verdi. Okan Kocuk 
penaltıyı bir kez daha 
kurtardı ve mücadele 
1-1 sonuçlandı ve iki 
takım da 1'er puana 
razı oldu. Bordo-
mavililer 22. haftayı 
51 puanla kapatırken 
Giresunspor ise 
puanını 26'ya 
yükseltti.

FİLENİN SULTANLARI TÜRKİYE FİNALLERİNDE
Gençlik ve Spor Bakanlığının, "Okul Sporları 2021-2022 Eğitim Öğretim Yılı" faaliyet programında
yer alan Okul Sporları (A) Kızlar Voleybol Grup Müsabakaları Bayburt da yapıldı.

ençlik ve Spor 

GBakanlığının, 
"Okul Sporları 

2021-2022 Eğitim 
Öğretim Yılı" faaliyet 
programında yer alan 
Okul Sporları (A) Kızlar 
Voleybol Grup 
Müsabakaları Bayburt 
da tamamlandı. 
Bayburt Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğünün 
ev sahipliğinde 
düzenlenen 
müsabakalarda 
kızlarda 8 takım 
mücadele etti. 
BEŞİKDÜZÜ 
ANADOLU LİSESİ 
TARİH YAZIYOR 
Beşikdüzü Anadolu 
Lisesi (A) Kızlar 
Voleybol Takımı Bölge 
Şampiyonu oldu. 
Bayburt ilinde 
düzenlenen Bölge 

şampiyonasında 
Trabzon temsilcisi 
Beşikdüzü Anadolu 
Lisesi İlk maçında 
Artvin Arhavi Özel 
Arhavi Kolejini 3- 1, 
İkinci maçında Rize 
Güneysu Spor Lisesini 
3-0 yendiler. Üçüncü 
maçında Samsun Bafra 
Anadolu Lisesini 3-0 
yenilmelerine rağmen 
dördüncü maçında 
Erzurum Oltu İMKB 
Anadolu Lisesini 3-0 
yenerek Türkiye 
nallerine katılmaya 
hak kazandılar. 
Trabzon temsilcisi 
Beşikdüzü Anadolu 
Lisesi 9 Şubat'ta 
Sivas'ta yapılacak 
Türkiye yarı nal 
şampiyonasında 
Trabzon'u ve bölgeyi 
temsil edecekler. 

Konuyla ilgili açıklama 
yapan Beşikdüzü 
Anadolu Lisesi Okul 
Müdürü Şenol Ziya 
Yıldırım; Müsabakaların 
fair play çerçevesinde 
geçmesinin mutluluk 
verici olduğunu 
belirterek,  
"Çocuklarımızın sağlıklı 
büyümesi, gelişmesi, 
özgüvenli olması ve 
derslerindeki başarısı 
için spor yapmalarını 
okul olarak çok 
önemsiyoruz. Bu 
kapsamda Beşikdüzü 
Anadolu Lisesi olarak 
tüm öğrencilerimizin 
yanındayız. 
Müsabakalara ev 
sahipliği yapan Bayburt 
Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğümüze ve 
emeği geçenlere 
teşekkür ediyorum. 

Ayrıca katılımcı tüm 
sporcuları, antrenörleri 
ve hakemleri 
kutluyorum.  Trabzon 
İlimize ve bölgemize bu 
büyük mutluluğu 
yaşatan öğrencilerimizi 
ve takımın 
antrenörlüğünü yapan 
Beden Eğitim 
Öğretmenimiz Sinan 
Tozoğlu'nu kutluyorum.” 
Müdür Yıldırım, “İyi bir 
takımımız var. 
Okulumuzun adını 
güzel noktalara taşıyan 
başta Beden Eğitim 
öğretmeni Sinan 
Tozoğlu hocamızı ve 
öğrencilerimizi tebrik 
ediyorum. Beşikdüzü 
Anadolu Lisesi olarak 
mutluyuz, gururluyuz. 
İnanıyorum ki bu 
başarıların devamı 
gelecektir.” dedi.

Tr a b z o n s p o r,  S p o r  To t o  S ü p e r  L i g
Ahmet Çalık Sezonu'nun 22. haftasında
konuk ettiği Giresunspor ile 1-1 berabere
k a l d ı .  Ye ş i l - b e y a z l ı l a r  U m u t  N a y i r
ile 1-0 öne geçerken bordo-mavililer 1
puanı  Cornel ius 'un golüyle kurtardı .
Trabzonspor'da Bakasetas'ın 90+5. dakikadaki
penaltısında Okan Kocuk gole izin vermedi.

ADALET MESLEKİ EĞİTİM
MERKEZİ TÖRENLE AÇILDI
Milli Eğitim Bakanlığı ile Adalet Bakanlığı arasında imzalanan "Eğitim ve Öğretim İş Birliği Protokolü"
kapsamında Beşikdüzü T Tipi Kapalı ve Açık Ceza İnfaz Kurumu'nda kurulan Adalet Mesleki Eğitim Merkezi açıldı.

dalet Bakanlığı 

ACeza ve 
Tevkifevleri 

Genel Müdürlüğü 
bünyesindeki 18 ceza 
infaz kurumunda 
hayata geçirilen Adalet 
Mesleki Eğitim 
Merkezleri kapsamında 
kurulan merkezin açılış 
törenine, Adalet 
Bakanı Abdulhamit Gül 
ve Milli Eğitim Bakanı 
Mahmut Özer, Foça 
Açık Ceza İnfaz 

Kurumu'ndan çevrim 
içi katıldı. Törende 
konuşan Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, 
yaklaşık 6 ay önce 
faaliyete geçen adalet 
mesleki eğitim 
merkezinin kentin 
üretimine ve 
istihdamına ciddi katkı 
sağlayacağını söyledi. 
Merkezde yaklaşık 225 
kursiyerin eğitim 
alacağını belirten 
Ustaoğlu, "Kurumumuz 

inşallah önemli bir 
hizmeti yerine 
getirecek. Başta 
saygıdeğer 
bakanlarımıza ve 
emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum. 
Adalet Mesleki Eğitim 
Merkezimizin hayırlara 
vesile olmasını 
temenni ediyorum." 
dedi. Törene, Trabzon 
Valisi İsmail Ustaoğlu, 
Trabzon Cumhuriyet 
Başsavcısı Ahmet 

Çelikkol, Beşikdüzü 
Kaymakamı Ferhat 
Vardar, Beşikdüzü 
Belediye Başkanı 
Ramis Uzun, İl Milli 
Eğitim Müdürü Hüseyin 
Burak Fettahoğlu, 
Trabzon E Tipi Kapalı 
Ceza İnfaz Kurumu 
Müdürü Mesut Yıldız, 
Beşikdüzü T Tipi 
Kapalı ve Açık Ceza 
İnfaz Kurumu Müdür 
Vekili Abdullah Mihnet 
katıldı.
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...ALIN

ROYAL GARDEN 
Hayal ettiğiniz gibi...

www.erhinsaat.com

erhinsaat@gmail.com

Organize Sanayi Yolu Girişi
Deliklitaş Plajı  Karşısı

Adacık - Beşikdüzü / TRABZON

Erhan Kekeç
0533 714 11 30

ERH Turizm İnşaat

Adadüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON 0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  
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> Sadık AYDIN 4'de > Ahmet KAMBUROĞLU 5'de

0462 841 4 000 - 0545 422 24 61 Çarşı Mah. Şadırvan Sok. No:4/A
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Aracılık Hizmetleri Ltd. Şti.
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SİGORTA

HACIFETTAHOÐLU ÖDÜLLENDÝRÝLDÝ
Vakfıkebir ilçemizin yetiştirdiği önemli değerlerden biri olan Gazeteci Tuncay Hacıfettahoğlu,
Büyükliman Gazeteciler Cemiyetinin düzenlediği gece’de Spor Dalında ödüle layık görüldü.

VAKFIKEBÝR'LÝ HEMÞEHRÝMÝZ SEÇÝMÝ KAZANDI
Trabzon Bakkallar ve Sebzeciler Esnaf Odası Genel Kurulu'nda
Vakfıkebir'li hemşehrimiz İsmail Baş başkanlığa seçildi.


